
PROTOKÓŁ LXIII/2023 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 26 MAJA 2023 ROKU 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu  

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:00  

Zakończyła się o godzinie 14:02 

 

W sesji uczestniczyli:  

− Radni zgodnie z listą obecności – 12 

− Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch  

− Skarbnik Gminy Lipie – Aneta Łaczmańska 

− Przewodniczący Rady Gminy Lipie -  Zbigniew Pilśniak  

− Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury – Krzysztof Słomian,   

− Pracownicy Urzędu Gminy Lipie –Karolina Kapral, Marcin Karpik, Klaudia Cieśla- Jasiak.   

− Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 8 

− Przedstawiciele mieszkańców Dankowa 

− Przedstawiciel Nadzoru Wodnego w Kłobucku – Marek Kotynia 

− Właściciel Małej Elektrowni Wodnej – Andrzej Kleszczewski 

− Przedstawiciel lokalnych mediów  

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie  

 

PORZĄDEK OBRAD:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXII Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał.  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Wystąpienie Dyrektora Zarządu Zlewni Wód Polskich w Sieradzu w sprawie pozwolenia 

wodnoprawnego dla elektrowni wodnej w Dankowie.  

8. Wystąpienie właściciela małej elektrowni wodnej w Dankowie w sprawie skarg mieszkańców 

Dankowa na jej funkcjonowanie.  



9. Wystąpienie przedstawiciela firmy TAURON na temat planowanych inwestycji na terenie gminy 

Lipie  

w 2023 r. oraz cen za energię bierną oraz energię elektryczną.  

10. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie. 

11.  Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące pracy Urzędu Gminy Lipie.  

12. Prezentacja prac wykonanych systemem gospodarczym na terenie gminy w okresie 

międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

13. Prezentacja inwestycji prowadzonych w bieżącym roku w gminie Lipie – Kierownik Referatu 

Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 

14. Informacja na temat ogłoszonych przetargów w okresie międzysesyjnym oraz o wynikach 

przetargów rozstrzygniętych  – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Klaudia Cieśla-Jasiak.  

15. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie. 

16. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i stanowiskach 

wypracowanych przez komisje w okresie międzysesyjnym.  

17. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 20 kwietnia 2023 r. do 26 maja 2023 r. oraz 

informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.   

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki w miejscowości Parzymiechy. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod drogi gminne  

w obrębie Grabarze. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w Troninach.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały w sprawie Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego.  

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów. 

25. Zakończenie obrad LXIII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 12:00 otworzy LXIII sesję i powitał wszystkich 

zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych, 

czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Jednocześnie 

poinformował, że obrady sesji będą transmitowane na żywo za pośrednictwem oficjalnego profilu gminy 

Lipie (facebook.com/lipie.gmina). 

 



Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że na wniosek Wójta Gminy Lipie 

wprowadza się do porządku obrad po pkt 22 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/2018 

Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

 

− Przewodniczący Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany porządek 

obrad wraz ze zmianami.  

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, 

Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3.  Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego, Janusza Mączkę.           

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą kandydaturę.  

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, 

Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Janusz Mączka.        

    

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LXII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  



− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, 

Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Protokół z LXIII Sesji Rady Gminy Lipie został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.5.   W skład Komisji Uchwał weszli:  

 

✓ Krzysztof Szczepaniak - Przewodniczący 

✓ Maria Gworys – Członek 

✓ Izabela Konc - Członek  

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, 

Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

− O godzinie 12:10 radna, Alicja Podgórska, przybyła na obrady sesji. W związku z czym w sesji 

uczestniczyło 12 radnych.  

 

Ad.6. W imieniu mieszkańców Dankowa głos zabrała sołtys wsi, Iwona Głąb, która odniosła się do 

funkcjonowania Małej Elektrowni Wodnej (MEW) w Dankowie. Przedstawiła uwagi w zakresie zmian 

stosunków wodnych, obserwowanych na łąkach położonych powyżej MEW i znajdujących się 

jednocześnie w strefie jej oddziaływania. Uwagi dotyczyły: 

• stałego zalewania przez Liswartę łąk znajdujących się między rzeką i ciekiem wodnym (dopływem z 

Iwanowic Małych), co uniemożliwia korzystanie z w/w gruntów; 

• zwiększenia wilgotności gleby między rzeką Liswartą i zabudowaniami wsi Danków, a w szczególności 

przy ruinach twierdzy w Dankowie, gdzie organizowane są imprezy plenerowe, w tym także dożynki 

powiatowo-gminne zaplanowane w bieżącym roku – podmokły grunt powoduje grzęźnięcie 



pojazdów utrudniając lub nawet uniemożliwiając ich wjazd i wyjazd, w tym pojazdów służb 

ratunkowych i porządkowych; 

• występowania w korycie rzeki Liswarty namulisk sporej wielkości, które utrudniają przepływ wody 

powyżej i poniżej mostu przy MEW.  

Ponadto mieszkańcy Dankowa zgłaszali również uwagi w zakresie: niewystarczającego bieżącego 

utrzymania stanu wałów związanych z funkcjonowaniem MEW od strony zabudowań Dankowa.  

 

Do powyższych uwag dołączyli się Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz Przewodniczący Rady Powiatu 

Kłobuckiego, Zbigniew Pilśniak.  

 

Ad. 7. Przedstawiciel Nadzoru Wodnego w Kłobucku – Marek Kotynia odniósł się do wydanego pozwolenia 

wodnoprawnego dla MEW w Dankowie.  

  

W dyskusji głos zabrali: mieszkańcy Dankowa; radni: Mariusz Widera, Alicja Podgórska, Ryszard Kotala, 

Mirosław Klimaszewski, Dawid Pawelec oraz Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego.  

 

Ad.8. Właściciel Małej Elektrowni Wodnej w Dankowie odniósł się do uwag mieszkańców. Zobowiązał się 

wykosić teren przed planowanymi w sierpniu br. dożynkami oraz zmiany stosunków wodnych na posesji 

nr 13 w Dankowie, gdzie występują problemy z odpływem wody z jej terenu.  

  

 Wójt Gminy, odniosła się do wszystkich wniosków i uwag w zakresie funkcjonowania MEW w Dankowie.  

 Poprosiła o analizę treści pozwolenia wodnoprawnego lub o uwzględnienie zapisów w postępowaniu 

dotyczącym wydania nowego pozwolenia, które miałoby wpływ na usunięcie obecnie występujących 

problemów w szczególności w zakresie: 

• ustalonej wysokości piętrzenia – istnieje podejrzenie, że została ustalona zbyt wysoka; 

• wpisania do pozwolenia obowiązku bieżącego utrzymania wałów związanych z funkcjonowaniem 

MEW; 

• analizę zasadności budowy dodatkowych wałów lub przedłużenia już istniejących w celu usunięcia 

problemów z zalewaniem gruntów lub zawilgoceniem gruntu; 

• wpisania do pozwolenia obowiązku bieżącego utrzymania koryta rzeki Liswarty powyżej MEW na 

odcinku obejmującym strefę oddziaływania jej funkcjonowania.  

Ustalono, że zostanie wystosowane pismo do Wód Polskich w tej sprawie.  

 

Ad. 9. Przewodniczący Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że nikt z przedstawicieli firmy 

TAURON nie będzie mógł uczestniczyć w sesji. W tym terminie mają już umówione spotkania. Jeśli jednak 



wyrazimy zgodę, to bardzo chętnie przyjadą, wraz z kierownikiem Regionu SN i nN Częstochowa Zachód, 

do Urzędu w innym terminie.  

 

Ad. 10. Wniosek dotyczący stanu porządku i czystości w gminie zgłosił radny, Piotr Woźniak.  

 

Ad.11. Brak wniosków, uwag radnych i sołtysów dotyczących pracy Urzędu Gminy Lipie.  

 

Ad.12. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na temat prac 

wykonywanych systemem gospodarczym na terenie gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad.13. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na temat 

inwestycji prowadzonych w bieżącym roku w gminie Lipie.  

 

Ad.14. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Klaudia Cieśla-Jasiak, przedstawiła informację na temat ogłoszonych 

przetargów w okresie międzysesyjnym oraz o wynikach przetargów rozstrzygniętych.  

 

Ad.15. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, odczytał pismo Pana Mateusza Bąk z dnia  

24 maja 2023 r. w sprawie uwzględnienia w planie rozbudowy i modernizacji urządzeń wodociągowych 

w miejscowości Wapiennik budowy sieci wodociągowej.   

 

Ad.16. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła 

żadnego posiedzenia.  

 

− Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, poinformował, że  

w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 25.04.2023 r.   

 

− Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc, poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia.  

 

− Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 26.04.2023 r.   

 

Ad.17. Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, przedstawiła informację z pracy za okres od 20 kwietnia 2023 r. do  

26 maja 2023 r. oraz informację w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w/w okresie.  



− O godzinie 13:10 radny, Mariusz Widera, opuścił obrady sesji. W związku z czym w sesji uczestniczyło 

11 radnych.  

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Krzysztof Szczepaniak, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr LXIII/414/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została przyjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki w miejscowości Parzymiechy. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Krzysztof Szczepaniak, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie działki w miejscowości Parzymiechy. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie działki w miejscowości Parzymiechy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak)  



− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr LXIII/415/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki w miejscowości Parzymiechy 

została przyjęta jednogłośnie.      

 

 Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod drogi gminne  

w obrębie Grabarze. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Krzysztof Szczepaniak, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod drogi gminne w obrębie Grabarze. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod drogi gminne w obrębie Grabarze. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

  

− Uchwała Nr LXIII/416/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod drogi gminne  

w obrębie Grabarze została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w Troninach. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Krzysztof Szczepaniak, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w Troninach. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w Troninach. 



W głosowaniu udział wzięło 11 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 11 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr LXIII/417/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w Troninach została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

− O godzinie 13:51 radny, Andrzej Kilan, opuścił obrady sesji. W związku z czym w sesji uczestniczyło 10 

radnych.  

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały w sprawie Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Krzysztof Szczepaniak, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu uchwały w sprawie Załęczańskiego Parku Krajobrazowego. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu uchwały w sprawie Załęczańskiego Parku Krajobrazowego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Mirosław Klimaszewski, Izabela 

Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Piotr 

Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr LXIII/418/2023 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały w sprawie Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 

2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 



,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Krzysztof Słomian, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr III/25/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr III/25/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Mirosław Klimaszewski, Izabela 

Konc, Ryszard Kotala, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Piotr 

Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr LXIII/419/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 

2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 została przyjęta jednogłośnie.   

 

 Ad.24. Brak interpelacji i zapytań radnych.  

 

− O godzinie 13:56 radna, Alicja Podgórska, opuściła obrady sesji. W związku z czym w sesji uczestniczyło 

9 radnych.  

 

Ad.25.  Wnioski i uwagi zgłaszali: radni: Mirosław Klimaszewski, Piotr Woźniak oraz sołtys, Iwona Głąb.   

 

− Ponadto w dyskusji głos zabrała - Wójt Gminy oraz Kierownik, Anna Komendacka.   

 

− Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 



Ad.26. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy, 

Zbigniew Bystrzykowski, realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie LXIII Sesji Rady Gminy 

Lipie o godzinie 14:02.    

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.net w zakładce: Organy Gminy – Rada Gminy 

– Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – LXIII Sesja Rady Gminy Lipie 26.05.2023 r.)  

 

Protokołowała:    Sekretarz:    Przewodniczący Rady:  

Karolina Kapral                       Janusz Mączka                 Zbigniew Bystrzykowski 


